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Tisztelt Képviselő-testület! 

 

Szeretném  a Tisztelt Testületnek beszámolni  az év végén a társadalmi munkánkról. 

Úgy mint az előző években, úgy ebben is az önkormányzatunk igen aktívan vett részt minden  

megbeszélt,elfogadott juttatás nélküli munkán. 

Kezdeném azzal, hogy már az is, hogy testületünk tevékenykedik, végzi a feladatát, az is társadalmi 

feladat, juttatás nélkül.. 

Ezen kívül az átvett feladat-Szlovák Tájház működtetése is ezek közé sorolható.Az önkormányzattól 

kapott összeg, az csak a gondnok tiszteletdíjára futja a tobbi feladatot egész évben ingyen végezzük 

a felmerülő költségeket az előző évi Tájház bevételből amig futotta,utána az önkormányzatunk 

költségvetéséből fedezte. 

Második nagyobb falat a társdalmi munka terén a Harasztegyi úton található“ Temetőkertünk“, ahol 

évi szinten több alkalommal nyírjuk a füvet, gereblyézünk,óvjuk a sírköveket és az év végefelé , 

vagyis október végén a sírokat virággal, mécsesekkel feldíszítve és az  helyi evangélikus lelkésznő, 

Farkas Etelkával megtartottuk   a megemlékezést az őseinkre- Halottak napja tiszteletére. Minden  

kultúrális rendezvényünket  is ily módon készítjük, és bonyolítjük,igen sok társ.munkával. 

Van két kultúrális csoportunk: 

 

Krídlovka- gyermek, ifjúsági fúvószenekar,vezetője a próbákat, fellépéseket,nyári zenei táborokat 

társadalmi feladatként végzi.Gondoskodik a fellépések összeállításáról,utaztatásáról,szervezi a nyári 

zenei tábort Tvrdošovcén. 

 

Bránička- gyermek néptánc csoport már  közel négy éve tevékenykedik, a vezetője szintén 

a feladatokat  anyagi juttatások nélkul végzi.Még a gyerekek fellépő ruhájuk  rendbentételéről is ő 

maga gondoskodik. 

Sorolhatnám a többi feladatokat, de talán ez is elegendő ahoz, hogy egyértelmüen elmondhassuk, hogy 

igen sikeresn tevékenykedtünk,az eredményeink is ezt mutatják, és a lakóktól is csak pozitív 

elismeréseket kaptunk. 

Bízom, hogy a jövőre nézve is úgy lessz, egésségünk megmarad,buszkélkedhetünk a sikerekben. 

 és egy oszlopos civil szervezetünk: 

 

Szlovák klub: 

 

Tagjai a nagyon sikeres oszlopos civil szervezetünk,ők végzik a rendezvényeinkre a csoportok számára  

az étkeztetést,a Tájházat kiadó más civil szervezeteknek főznek,előkészítik a helyeket,takarítanak... 

Igen sokat dolgoznak,hogy a rendezvények jól sikerüljenek,lehet Rájuk mindig számítani. 

 

Tisztelt Képviselő-testület! 

Kérem a beszámoló megvitatását és elfogadását! 

Oroszlány, 2015. november 18. 

 

 Szabó Istvánné 
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az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

…/2015.(…) OSZNÖ határozata 

a 2015. évi társadalmi munka értékeléséről 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja 2015. évi társadalmi 

munka értékeléséről szóló beszámolót. 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Szabó Istvánné elnök 

 

 


